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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2018-03-20  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Conny Ström 

Claes Backlund Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Daniel Solberg 
 
 

 
 §1        Öppnande av mötet.            

 
Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Inga medlemsskulder i nuläget. 
Inglasning av veranda, 40.000 kr,  samt trädfällning (Åke M), c:a 8.000 kr är tillagt i årets 
budget. 
Seglarförbundets avgift är något dyrare i år. 
2 x 2.000 kr i sponsringspengar är på ingång. 
                                                                                                                                                                                                                                          
§4       Varvsfrågor. 
 
Inglasning: Claes tar kontakt med Maria, så att hon kan begära in en aktuell och exakt offert. 
Bygglov är inte nödvändigt. Conny är behjälplig i projekteringen av arbetet. 
OBS! Grillplatsen bör flyttas i samband med verandainglasningen. 
Arbetsgrupper: De nya och utökade arbetsgrupperna kommer att utvärderas till hösten. 
Vaktlista: Claes skickar ut en påminnelse, så att berörda kan välja en vaktnatt. 
Varvsmöte: Den 20 maj kl 14.00. Vi inleder med ett extra årsmöte så att de föreslagna 
stadgeändringarna kan fastslås. Våra nya ordningsregler presenteras samt en reviderad 
gräsklippningslista. 
Mastskjul: Vi avvaktar med ett nytt mastskjul, men tar fram offerter för ett enklare 
väderskydd för master som ej ryms i nuvarande mastskjul. 
Den nya placeringen av master fr.o.m. hösten får avgöra om behovet av ny mastförvaring 
finns. 
Övriga varvsfrågor: Fyra paket med räddningsutrustning för våra kajer och bryggor köps in.  
Yngve lämnar underlag för klubbens alla försäkringar till Lars-Göran Berglund. En rejäl 
översyn av villkor och premier behövs. 
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§5        Reflektion från årsmötet. 
        
Vi föreslår att årsfesten i första hand arrangeras på verandan och om vi blir för många, i 
jollegaraget. 
Tävling, grillning av hamburgare och prisutdelning sköts av tävlingskommittén. 
Valborgsmässofirande med knyt som de två föregående åren.  
 
§6 + 7 Ungdomssektionen + Tävlingssektionen. 
 
Ska ha ett samarrangemang med scouterna den 19-20 maj. Barnen/ungdomarna ska bl.a. 
prova på kanot och jolle, samt ha en grillkväll. 
Den 2-3 juni är det riksläger för optimistseglare. 
11-12 augusti samarrangeras ett breddläger på Vindhem tillsammans med SuSS. 
18 augusti seglar jolle och 606:or samtidigt som vi har Klampenköret och Sommardraget. 
Stenstansracet avslutar vår tävlingssäsong den 15 september. Då avslutas också GKC. 
Det verkar i skrivande stund som Philip Sandersjö och Åke Medén kompletterar som ledare. 
Ungdomssektionen önskar köpa en mindre Rib för 90000 kr. Styrelsen står bakom köpet och 
att ungdomssektionen söker delfinansiering i form av anläggningsbidrag (säkerhetsprojekt). 
Genom att sälja en Rana (kan inbringa c:a 20.000 kr) och ett internlån kan finansieringen 
lösas om bidragen inte går att ordna. 
Nuvarande RIB hyrs ut till Ö-vik i augusti, vilket inbringar 3000 kr. 
 
§8 Övriga frågor. 
 
Kan vi få hemsidan ännu mer aktuell och levande med en till administratör? Milan pratar 
med Maria, hon får avgöra om behovet finns. 
För att underlätta, är det viktigt att de texter som ska publiceras på hemsidan är ”färdiga”, så 
att Maria bara kan lägga in dem. 
Två ”nya” medlemmar ska bjudas in till kommande styrelsemöten. 
 
§8 Nästa möte 
 
Tisdag 8 maj kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


